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Årsmötesprotokoll, Hrimfaxi Islandshästklubb 2OL9'O2-L?.
Plats: Ede§l och Värme, Örebro

1. Mötet förklaras öppnat av ordförande Lena Ehrling.

2. Till årsmötets ordförande väljs Gunnar Larsson och som sekreterare Lotta
Grenehed.

3. Årsmötet har utlysts på Idrott online och sociala medier. Årsmötet har därmed
utlysts på rätt sätt.

4. Föredragningslistan godkänns.

5. Röstlängd för mötet fastställs, 29 medlemmar är närvarande vid årsmötet.

6. T11l protokolljusterare och rösträknare väljs Gunnel Karlsson och Karin Leven.

7. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det sen

verksairiiie tsåret rapporteras.
a. Tävlingsgruppens verksamhetsberättelse presenteras av Camilla Björk.

b. Info & PR-gruppens verksamhetsberättelse presenteras av Linnea Leven.

c. Ungdomsgruppens verksamhetsberättelse presenteraS av Alexandra
Holtbäck.

d. Kurs & Aktivitetsgruppens verksamhetsberättelse presenteraS av

Christina Agartsson.
e. Anläggningsgruppens/passbanegruppens verksamhetsberättelse

presenteras av Lena Erling.
f. Avelsgruppens verksamhetsberättelse presenteras av My Ohlin'
g. Övergripande verksamhetsberättelse inkl. budget presenteras av Lena

Ehrling och jenny Gehrke.

8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste

verksamhets-/räkenskapsåret presenteras av Gunn-Marie Karlsson. 2018 års

resultat blev 1402 kr.
Revisorerna föreslår ansvarsfrihet för räkenskap s äret 2018.

9. Ansvarsfrihet för styrelsen ges för verksamhetsåret 20L8.

10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan
förkommande verksamhets -/räkenskap sår.

a. Tävlingsgruppens verksamhetsplan presenteras av Camilla Björk. Bl.a.

planeras en sekretariatsutbildning6/4 med Peter Stålhammar där alla
som är intresserade är välkomna att anmäla sig till. I övrigt planeras att

aste
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arrangera flertalet tävlingar under året' Det som är nytt för 201'9 är istölt

vid Hageberg (om isen hållerJ
b. Info & en-gÅppens verksamhetsplan presenteras av Linnea Lev6n. Under

2019 planeras bl.a. att fortsätta arbetet att utveckla och förbättra

informationskanalerna. Ansvaret för Hrimfaxis datorer tas över av PR-

gruppen.
c. Urgdo*rgruppens verksamhetsplan presenteras av Alexandra Holtbäck'

planen arättlåUta vidare med de båda Lag-SM lagen, troligtvis kommer

även ett tredje lag bildas. Mycket engagemang kommer att läggas på

anordning av Lag--SM 201.9 pä Örsta. Arbetet med att locka fler ungdomar i

föreningÅ som inte är tävlingsinriktade kommer fortgå ex med "hemma-

hos-ricining". Aven kurser med gästinstruktörer kommer att anordnas.

U n gci o m a rna iorts ätter j obba med kioskförsälj ning'

d. Kuis-,/Aktrr,itetsgruppens verksamhetsplan presenteras av Christina

Agartsson. \,årens kurser och aktiviteter är inplanerade ex ridskola,

:örelästringar och kurser. Hösten är ännu inte planerad och gruppen

ör.rskar lå in förslag och önskemål på aktiviteter/instruktorer mm.

e. An1äggningrg.upp.ns verksamhetsplan presenteras av Lena Ehrling.

Checklista foi regelbunden kontroll av Örsta har införts där alla sektioner

i Hrimfaxi kommer att vara delaktiga. Fixardagar är inplanerade under

året inför Lag-SM, täviingar och iorciningställande av passDanan. Aila

uppmanas att vara med och jobbal 
resa tillf, Avelsgruppens verksamhetsplan presenteras av My 0hlin. Grupp

avelsvisning och större avelsgård planeras. Föl-och unghästmönstring är

inplanerad på Tenglagården. Föreläsning/kurs om avel planeras i

santarbete med Kurs- & Aktivitets-gruppen'
g, Övergripande verksamhetsplan inkl. budget presenteras av Lena Ehrling'

Fortsätta att utveckla och fOrbättra samarbetet med i Örebro/Värmlands-

distriktet, Glaumur, Idja och Hrimfaxi. Distriktsmästerskap planerar att

genomföras oktober 20t9. Fortsätta samarbetet med SISU' Viktigt att vi

rapporterar in aktiviteter som i ett poängsystem omvandlas till bidrag för

olika aktiviteter. Projektet Aktiv medlem fortgår, ansvarig är Christina

Agartsson. Arbetet med att underhålla Örsta-anläggningen fortgår'

Budget och verksamhetsplan godkänns av årsmötet'

11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. Inget finns att

redovisa.

L2. Fastställande av medlemsavgifter för nästföljande år'

Årets familjeavgift är inte koirekt, den har blivit 50 kr för hög. Styrelsens förslag

är att avgiften ånks med 50 kr till nästa år, alltså 655 kr istället för 705 kr. Efter

en diskussion om avgifterna, beslutas att nästa års medlemsavgift ligger kvar på

705 kr. Så förutsatt ,tt Stfr avgifter blir oförändrade 2020blir avgifterna 505

kr/senior, 27 5 kr / junior, 3 0 5 kr/intro duktion, 7 05 kr / famili, 1 0 5

kr/stödmedlem.
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13. Antal ledamöter och suppleanter i styrelsen är oförändrat,7 ordinarie ledamöter
och 4 suppleanter.

14. Val av
a. Ordförande: Lena Ehrling fomval 1 årJ.
b. Vice ordförande: Camilla Björk [1 år kvar), Kassör: Jenny Gehrke [omval 2

år), Sekreterare: Lotta Grenehed fnyval 2 är). Ledamöter:Alexandra
Holtbäck [omval 2 är), Christina Agartsson [1 år kvar), f enny Nord [nyval
2 är).

c. Suppleanter [ersättare): Marianne Hoffström [1 år kvar), Annelie
Folkesson [fyllnadsval 1 år), f enny ÅtrtOn [fizllnadsval 1 år), Anna Nessemo

[fyllnadsval 1 år).
d. Rer,lsorer: Gunn-Marie Karlsson [omval 1 årJ, Gunnel Karlsson [nyval 1

arl
Rer,isorssuppleanter [1 årJ: Tom Rymoen och Kerstin Nordström.

e. \ralberedning: Karin Lev6n [omval 1 årJ ordforande, Anette Hammarlund

[omval 1 år], Josefin Björk [omval 1 år), My Öntin [nywal 1 år).
f. Ombud till riksmötet: Lena Ehrling, Gunnel Karlsson, Helle Lindgren, Lotta

Grenehed och Annelie Nyl6n.
Ersättare: fenny Gehrke, My Öhlin, Linnea Lev6n,
Alexandra Holtbäck.

g. Ombud till övriga möten där föreningen har rätt att vara representerad
genom ombud: Lena Ehrling, Christina Agartsson.

h. Representant för Hrimfaxi Örebro/Värmland Islandshäsdistrikt: Lena

Ehrling och Christina Agartsson.

15. Öwiga frågor:
a. Christer Hoffström erbjuder sig att måla staket och tillbehör till

passbanan.
b. Holger Gehrke informerar om att arbetet med passbanan fortskrider

enligt planen. Han uppmanar ryttare att redan nu provrida passbanan.

Holger tar gärna emot ide6r och synpunkter.
c. Det finns ett önskemål om att arrendera mer mark nedanför hagarna mot

vägen och i så fall behövs en gångbro byggas över bäcken. Inget beslut
finns ännu, arbete pågår i frågan. Kostnaden finns med i årets budget.

d. Avgift för att använda anläggningen på Örsta. Förra året togs
engångsavgift bort, blev mindre inkomst än tidigare. Nytt förslag är
följande.
Aktiv medlem: Engångsavgift 100 kr eller årsavgift 300kr/år för senior el
ungdom eller 500 kr/är för familj.
Passiv medlem: Engångsavgift 100 kr eller årsavgift 500kr/år senior el
ungdom eller 700l<r/är för familj.

Karin Lev6n och
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" i;;lä,ä:ääXffien jnrormeral om att budger och praner rör Lag-SM kommer att

redovisas ,"p'i'l och skickas ut via IOL'

17. Mötets avslutande'

6,**b*-
Gunnor l.,.orssar,c
[4nå-Ehfiix€'
Ordförande

Lotta Grenehed
Sekreterare

tl
oy"a.,; Ud{--

Karin Lev6n
ne son

R

Protokollet justeras av:


